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INFORMAČNÍ   LIST   O B C E   Ř Í M O V 
U S N E S E N Í 

z 30. zasedání zastupitelstva obce Římov dne 18. 3. 2009  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

• zahájení prací  úprav prostranství k zabezpečení svozu komunálního odpadu z osad 
Horní a Dolní Vesce; 

• předložené, dokončené dokumenty pasportizace místních komunikací. Informace 
k umístění ukazatele rychlosti v prostoru náměstí; 

• informace komise obchodu, služeb a CR a informace starosty obce o uzavření nové 
nájemní smlouvy na pronájem nebytových prostor hostince Pod Ořechem s p. P. O.; 

• informace komise kulturní, školské a sportu ve věci úrovně a návštěvnosti ZŠ a MŠ 
v Římově; 

• zabezpečení akce Setkání seniorů 25.4.2009 a nutnost rozdělení akce Vítání nových 
občánků. Za 1. pol. roku tuto akci uskutečnit již v podzimních měsících; 

• informace a diskusi k nutnosti případnému krácení daňových příjmů obce 
s ohledem na celosvětovou finanční krizi; 

• předloženou Zprávu o stavu veřejného pořádku v územním obvodě v teritoriu 
služebního obvodu Obvodního oddělení policie Boršov nad Vltavou za rok 2008; 

• zprávu podanou vedením TJ Sokol o sportovní činnosti a informace k akci sportovní 
areál TJ Sokol, příčiny pozdržení postupujících prací; 

• předloženou výslednou kalkulaci ceny vodného a stočného za rok 2008. Poprvé za 
dlouhou historií se jedná o kladné výsledky s přebytkem 46,3 tis. Kč. Tyto lze 
přikládat k nárůstu počtu obyvatel = odběratelů a částečné provedené rekonstrukci 
vodovodního řadu; 

• prodloužení nájemní smlouvy Kiosku na tábořišti v Hamru pro p. L. K. a obsazení, 
prodloužení funkce správce tábořiště pro p. M. P. na r. 2009; 

• smlouvu o převodu vlastnictví k majetku ČR. Jedná se o převod pracovního oblečení 
pro 15 členů SDH v celkové hodnotě 132.750,- Kč; 

• přesunutí 1 ks krbových kamen, dříve umístěných v hostinci U Zámecké věže, do 
skladu. 

Zastupitelstvo obce souhlasí:  

• s rozpočtovou změnou č. 2/09 (navrácení nevyčerpané dotace pro SDH Římov ve 
výši 340,- Kč); 

• s rozdělením hospodářského zisku ZŠ a MŠ za rok 2008; 
• s podáním žádostí o finanční granty: 

a) „Stavební úpravy hasičské zbrojnice v Dolní Stropnici“ (odhad nákladů 190 tis. Kč) 

b) „Rekonstrukce vodovodního řadu v ulicích  Hasičská – Průběžná“ a „Rekonstruk-
ce armaturní šachty v obci Římov“. Odhad nákladů 2,180 tis. Kč; 

c) „Rekonstrukce a modernizace MŠ v Římově s rozšířením stávajících kapacit“ 
opatření č. 2 z grantu kraje a „Vybavení tříd a prostor MŠ v Římově za účelem 
rozšíření stávajících kapacit“ opatření č. 1. Účelem je zřízení druhé učebny v MŠ. 
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Odhad nákladů 1,300 tis.Kč. V této souvislosti ZO souhlasí s výběrem firem pro 
zabezpečení těchto akcí a to: 

výměna oken – fa. Oknotherm Kaplice, oprava a výměna podlah fa. Podlahy Ing. 
Bukáček Jan, výměna topných těles – fa. Voda, plyn, topení Miloslav Hosenseidl 
a další práce dle nabídkových listů – osvětlení, nátěry, malování, rekonstrukce 
WC a vybavení nově vzniklé učebny.  

ZO dále souhlasí, s povinnou částí investora, která bude uhrazena z vlastních 
prostředků, tj. finančních prostředku obce Římov. 

• s předložených dvou návrhů na směnu pozemků s p. F. K. (veřejné komunikace části 
ulic, U Křížku, Průběžná a Hasičská), s variantou č. 2, tj. veškerou směnu pozemků 
proplatit najednou; 

• s odprodejem částí pozemků z pč. 3290/1; 3290/4 a 3290/5 k.ú. Branišovice, obec 
Římov po uveřejnění veřejné nabídky a přesného vytýčení GP; 

• s odprodejem pozemku pč. 300 z vlastnictví obce Římov o výměře 72 m2 zastavěná 
plocha, až po uveřejnění veřejné nabídky; 

• s předloženým návrhem na odkoupení pozemku pč.1331/10, k.ú. Branišovice, obec 
Římov (Kladiny), o výměře 114m2, dle připravovaného GP202-11/2009, za účelem 
rozšíření veřejné cesty pro budoucí výstavbu RD; 

• s uzavřením smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu k pozemku 
pč. 25/13 k.ú. a obec Římov pod názvem Římov, p. Kápar – kabel NN; 

• se zřízením jednotky dobrovolných hasičů obce v osadě Dolní Stropnice; 
• se zřízením jednotky dobrovolných hasičů obce v osadě Branišovice; 
• s osázením nově upravovaného prostoru pod silnicí směrem k VD Římov listnatými 

stromy – lípou, dubem, javorem. 
 

U S N E S E N Í 
z 31. zasedání zastupitelstva obce Římov dne 15. 4. 2009  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

• dokončení úprav prostranství k zabezpečení svozu komunálního odpadu z osad 
Horní a Dolní Vesce. V celkových nákladech 146 tis. Kč; 

• podané informace ve věci pronájmu nebytových prostor hostince Pod Ořechem, a 
informace o změně uzavření smlouvy s p. I. C. namísto s p. P. O.; 

• podání žádostí o finanční granty:  

- stavební úpravy hasičské zbrojnice v Dolní Stropnici, 

- Rekonstrukce vodovodního řadu v ulicích  Hasičská - Průběžná (přes zahrady) a 
rekonstrukce armaturní šachty v obci Římov, 

- Rekonstrukce a modernizace MŠ v Římově s rozšířením stávajících kapacit“ 
opatření č. 2 z grantu kraje a „Vybavení tříd a prostor MŠ v Římově za účelem 
rozšíření stávajících kapacit“ opatření č. 1. Účelem je zřízení druhé učebny v MŠ; 

• převod vlastnictví k majetku ČR na obec Římov dle uzavřené smlouvy. Jedná se 
o pracovní oblečení pro 15 členů SDH v celkové hodnotě 132.750,- Kč; 

• zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2008. Nebyly zjištěny 
závažné nedostatky; 

• zpracovaný ÚP obce Římov, který bude nejprve předložen dotčeným orgánům; 
• žádost p. F. K. a L. H. o vyřešení vlastnictví pozemku pč. 15/21 k.ú. a obec Římov. 

Celá záležitost bude předána k přezkoumání; 
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• závěry z diskuse k zabezpečení letní sezóny v obci. Přehled výstav v Galerii obce 
Římov, návrhy na konání koncertů a dalších kulturních a sportovních akcí;  

• uzavření smlouvy o pronájmu zařízení Muzea Roubenka s p. G. H.; 
• zabezpečení Jarní poutě (3. května), jejíž součástí bude Pocta stromu jako zahájení 

8. ročníku ankety Strom roku 2009. Jmenování zastupitelů na určitých úsecích 
k zabezpečení akcí; 

• uzavření smlouvy na pronájem pozemku pro p. J. M.; 
• závěr z provedené kontroly dne 27.3.: Při vodoprávním dozoru byla ČOV Římov 

řádně provozována dle provozního řádu a nedošlo k porušení zákona o vodách; 
• Výkaz a Evidenci nakládání s odpady za rok 2008. (Za rok svezeno na skládku 

Růžov 391,52 t, z toho směsný odpad (popelnice) 366,443 t, což činí na osobu cca 
430 kg/rok); 

• Zásady organizace a řízení evakuace z území ohroženého zvláštní povodní; 
• otázku pořádku v okolí areálu ZD. Někteří občané chápou toto prostranství jako 

veřejnou skládku. Umístěné kontejnery jsou určeny pouze pro kompostovatelný 
materiál; 

• informaci o zakoupení 2 500 stromků, které budou vysázeny dle plánu zalesnění 
obecních pozemků. Výsadbu provede fa Hejl. 

Zastupitelstvo obce souhlasí:  

• se zveřejněním návrhu závěrečného účtu obce za rok 2008. Závěrečný účet se 
předkládá k případné veřejné diskusi; 

• s předloženou žádostí p. P. J. a man. Fr. a L. K. na odkoupení části pozemků z pč. 
3290/1; 3290/4 a 3290/5; cca 170 m2, k. ú. Branišovice, obec Římov; 

• s předloženou žádostí  man. V. a M. Z. na odkoupení pozemku pč. 300 z vlastnictví 
obce Římov o výměře 72 m2, zastavěná plocha stavbou v majetku žadatelů; 

• s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícího věcnému 
břemenu, stavby na pozemku pč. 1545/3, k.ú. Dolní Stropnice, obec Římov, pod 
názvem „Dolní Stropnice, čp. 40 – p. Šimek – kabel NN; 

• s výpůjčkou hřiště plážového volejbalu pro TJ Sokol Římov na části pozemku pč. 
471/1 k.ú. a obec Římov; 

• s pronájmem pozemku pro p. J. M. a to části parcely (PK) 1689 k.ú. Branišovice, 
obec Římov, o výměře 17 m2, za účelem občerstvení návštěvníků v rekreační oblasti 
Římov; 

• s proplacením drobného občerstvení a hudební produkce akce Setkání seniorů; 
• s proplacením nejnutnějších nákladů akce Pocta stromu dne 3.5.; 
• pro letní sezónu zabezpečit pro rekreanty na tábořišti Hamr sprchový kout; 
• s měsíčním proplacením ve výši 1 000,- Kč, za pronajaté exponáty v muzeum 

Roubena; 
• s návrhem p. Z. P. na  osazení vlastní ruční pumpy a užívání vody ze studně na 

pozemku pč. 3290/1, k.ú. Branišovice. 
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ROZHOVORY  SE  STAROSTOU 

Pane starosto, dnes Vám položím mimo jiné také otázky, které se až tolik netýkají práce 
starosty. Opět jsme přešli na letní čas. Jak na Vás působí změna času? 

Skutečně zajímavá otázka. Nevím do jaké míry bude čtenáře zajímat, jaké má problémy 
pan starosta se vstáváním. Odpovím proto velmi jednoduše. Nemám problémy s přeha-
zováním času na letní a zimní období. Patřím k té skupině lidí, které naopak toto velmi 
vyhovuje. V létě se tak dá udělat daleko více práce. Naši předci se časem moc neřídili. Řídili 
se především východem a západem slunce. Tudíž lze konstatovat, že měli letní čas. Nelze 
asi vyřešit ten náhlý přechod – posouvání hodinek. Na to mám jeden úsměvný, ale vcelku 
dobrý recept. Věřím, že tím nikoho neurazím. Nejlepší je noc, kdy se přesouvá čas, pro-
veselit, prohýřit s mírným opojením. Následné hodiny a dny nerozeznáte zda se jedná o ko-
covinu, nebo zda je to posunutím času. 

Děkuji. Není nad dobrou zkušenost.  

No, to zas takový nejsem. Musím se však přiznat, že jsem to i prověřil. Cha, cha… Máme 
ten čas Aprílů! 
Co soudíte o pádu vlády? 

To je taky otázka?! No, abych zde vysvětloval svůj skutečný názor, je přece jenom dost 
obšírné. V takovýchto situacích je něco řečeno dopoledne, co už ale není směrodatné 
odpoledne natož za týden. V našem případě za měsíc, kdy se dostanou tyto rozhovory ke 
čtenářům. V každém případě vlády padají, následně se navrhují nové. Někdy je to řešení 
špatné, někdy zase lepší. Současná vláda, které byla vyjádřena nedůvěra, měla poměrně 
svázané ruce pro svoji práci a to od samého začátku. Aby jakékoliv rozhodnutí bylo závislé 
vždy na jednom, jak bylo označeno „přeběhlíkovi“, nelze dlouho praktikovat. Proč si má 
někdo stále takto vyvzdorovat ústupky a ultimáta. Kompromisy se musí hledat vždy. To 
máme zažité i v komunální politice, to jest i v zastupitelstvu obce. Volební pat 101 : 99 
vydržel podle mého názoru poměrně dlouho. Považuji však za velmi nešťastné a neuvážené 
odvolání vlády v době evropského předsednictví. Česká republika byla pověřena 
předsednictvím EU jako první postsocialistická země. Byly do nás vkládány naděje 
nejenom bývalých západních zemí, ke kterým by jsme se tak rádi chtěli řadit. Především 
jsme zklamali naše dřívější partnery z východních zemí. Vládní krizí jsme pouze dokázali 
kam patříme, jak je u nás na nízké úrovni demokracie. Ukázali jsme pouze to, kdo skutečně 
jsme. Dostali jsme velkou šanci, opravdu velkou a snad i jen tak neopakovatelnou, 
abychom dokázali, že si zasloužíme lepší pohled na Čechy, než byl doposud. V tomto duchu 
je hluboké zklamání. Přesto jsem přesvědčen, že naše vykročení předsednictva bylo dobré. 
Že si v tomto směru povedeme i přes domácí krizi nadále důstojně. Ať už tzv. vláda 
v demisi, nebo nově najmenována tzv. překlenovací, dotáhne předsednictví důstojně. Toto 
si přejme všichni! V opačném případě jsme skutečně, tak jak již o nás bylo řečeno, národ 
Švejků.  Zůstávám nadále přesvědčen, že z každé situace je východisko. Musí být, musí se 
najít! Jaká bude další vláda, je na nás voličích. Bohužel i nevoličích. Osobně si přeji, aby 
nebyla povolební situace opět patová. Ať již bude budoucí vláda středová, nebo pravicová, 
není až tolik důležité. Bude to vláda jakou si zvolíme. Důležité je, jak se jí bude dařit 
konečně provést důležité reformy, které jsou nezbytné. Nemůžeme dále žít v dluzích na 
účet našich potomků. Zanechme snění, že za trochu práce budeme žít v přepychu. To nikdy 
nebylo a nikdy nebude. Připravujme se vždy raději na horší časy o to je snáze překonáme 
a to neočekávané lepší vždy mile překvapí. Promiňte opět to aprílové „Prý už jsme se lépe 
měli“.  

V posledním usnesení z 30. zasedání ZO bylo odsouhlaseno zažádání o finanční grant na 
školství v Římově. Co nám řeknete ke školství v Římově? 

Snahou každé malé obce je udržení kulturně společenského života v obci. Velmi často 
slýcháme rčení: Co je to za obec, když nemá hospodu a školu? Škola, hospoda, pošta, 
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obchod, spolky – především hasiči, to jsou takové hlavní pilíře dění v obcích. Udržení a 
chod činnosti těchto služeb, spolků a institucí je pro menší obce nemalé sousto s velkými 
problémy. Pro dřívější i současné zastupitele bylo a zůstává důležité udržet školu v Římově, 
dá se říci, za každou cenu. Je nutné vidět propojenost MŠ a ZŠ. V posledních letech se 
jednalo o velmi slabé ročníky a tak finanční náklady se snáze v součinnosti MŠ – ZŠ řešily. 
Otázka ZŠ je velmi často přetřásána. Mrzí nás především pomluvy o kvalitě výuky, které 
jsou neoprávněné a v mnohých případech velmi urážející. Není smyslem tuto otázku široce 
rozebírat. Za vše mluví dosahované výsledky a chování dětí, které ZŠ v Římově 
navštěvovaly a kde získaly kvalitní základy. Pravdou na druhé straně zůstává škola jako 
stavba, která působí velmi starým dojmem. Je viditelná nutnost finančních stavebních 
úprav. První krok, výměna střechy, byl již učiněn. Dosáhnout na výměnu oken, bylo již 
včera pozdě. ZO si předsevzalo, že finanční injekce do MŠ a ZŠ jsou již neodkladné. Budova 
ZŠ má stáří 120 let. Budova MŠ se zdá být na první pohled v pořádku, ale všichni víme, 
jakým způsobem se prováděly tzv. akce „Z“. Ve skutečnosti jsou po třicetiletém užívání 
doslova v havarijním stavu okna, podlahy, osvětlení, topení, rovná střecha a řada dalších 
problémů, jako např. chybějící zateplení. Zvyšující se porodností, se otevřela možnost 
grantu na rozšíření – otevření druhé třídy v MŠ.  Zvýšený nárůst dětí se nás mile dotkl 
i v Římově. Průměr narozených dětí za rok v Římově se pohyboval okolo 8 dětí. V letošním 
roce se narodilo již 13 dětí a není tajemstvím, že se tento počet ještě poměrně rozšíří. Aby 
se dalo vyhovět všem rodičům a jejich žádostem o umístění dítěte v MŠ, přistoupilo ZO 
právě již na zmíněném 30. zasedání na rozšíření kapacity, ale především částečné 
rekonstrukci a modernizaci. Celkově jsme zažádali o 1,2 mil. Kč. Jsem optimista a stále 
doufám, že naší žádosti bude vyhověno. Slíbil jsem, že v této záležitosti udělám vše co jen 
bude v mých silách. Tato částečná rekonstrukce by byla dalším krokem ke zlepšení kvality 
školství v Římově. 

Ještě malé dovysvětlení. Pro vznik nové třídy v MŠ a to v I. podlaží se musí přesunout 
školní družina do ZŠ. Zde se musí nově rekonstruovat knihovna a dolní třída, dále šatna, 
předsíň a chlapecké sociální zařízení. Vše v přízemí školy. V MŠ dojde k rekonstrukci 
celého I. podlaží – přízemí, tj. jídelny - zmenšení, dosavadní třídy ŠD, šatny, chodeb 
a vstupu. Stavební úpravy se budou týkat výměny oken, nových podlah (nekvalitní 
rozdrolený beton a prošlapané rozdrolené dřevotřísky) v učebně a jídelně, výměna 
radiátorů, vestavění příčky, nové osvětlení, vymalování a vybavení učebny. 

Děkuji Vám za zodpovězení otázek a určitě budeme držet palce, aby žádaný, vysněný 
finanční grant pro naše nejmenší vyšel. 

 Se starostou obce p. Vladimírem Koupalem rozmlouvala Marie Bártů 
 
 
SPOLEČENSKÉ AKCE 
 

30.4.   Stavění májek v obci i v osadách 

30.4.    Zahájení kulturní sezóny 2009  v „I“ centru a Galerii obce, 

  v 18,00 hod vernisáž výstavy obrazů Jitky Brodské a Pavla Rožbouda 

  3.5.    Jarní  pouť a Pocta stromu  

7.5.    Oslava svátku matek v Dolní Stropnici 

14.-15.5.  Setkání dětí ZŠ Římov v partnerské obci v Albrechtsbergu 
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BOHOSLUŽBY 

Římovská Jarní pouť k poctě Nalezení svatého kříže 
2.5.   Mše svatá v předvečer pouti  v 18.00 hod. 
3.5. Mše svaté     v 7.15 hod.,  v 9.00 hod.,  

Slavná mše svatá    v 11.00 hod.  
celebruje českobudějovický biskup Msgre. Jiří Paďour. 
Svátostné požehnání a zakončení pouti ve 14.30 hod. 

 
Termíny dalších poutí 2009:   Letní pouť   05. července 

Podzimní pouť  20. září 
 
VÝSTAVY – GALERIE  OBCE – „I“ CENTRUM  
(vernisáže v 18.00 hod.) 
30.4. – 21.5.   Jitka Brodská – Pavel Rožboud (olejomalby) 
22.5. – 11.6.    MUDr. Milan Kozák (olejomalba) 
12.6. –   2.7.    Katka Štolcpartová (oleje, foto a další techniky) 
  3.7. – 23.7.    Josef Gregor – Jaroslav Konopa (krajinomalba) 
24.7. – 13.8.    Pavel Vacek  (olejomalba) 
14.8. –   3.9.    Renata Pourová  (foto) 
  4.9. – 11.10.  Petr Kohoutek  (oleje, plastiky)l 
otevírací doba: květen a pol. června Pá – Ne, všední dny na požádání u OÚ 
 
Muzeum Roubena: Stálá výstava „Římovské mašinky“, otevřeno Pá – Ne 
 
SPORT 

KOPANÁ  - Soutěž jaro 2009 - výsledky 

Starší žáci: OP 
Boršov : Římov   1 : 3  Froněk, Toncar, Beran 
Římov  - Olešník  6 : 1  Froněk 3, Toncar, Beran, Koupal 

Dorost: OP 
Římov  : Černý Dub  12 : 0  Šálek 4, Bartizal 3, Jaroš 2, Gajdoš, Kříha,  
       Sýkora 
K. Újezd  : Římov    1 : 1  Vlk 

Muži: OP     
Sedlec  : Římov  0 : 0 
Římov  : Roudné „B“ 0 : 1 
N. Hrady : Římov  0 : 1  Mesároš Michal 

TJ Sokol Římov, oddíl kopané zve mládež na tréninky  
středy, pátky od 16.00 hod. (na hřišti). 

 
ODDÍL REKREAČNÍCH SPORTŮ – turisté TJ Sokol Římov 
 
13.6.   jednodenní zájezd „Gasselhöhe a jezera Gasselsee“ Rakousko 
19.8. – 23.8.  pětidenní zájezd do oblasti Broumovského výběžku a Polska 
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HOKEJBAL  
 
TJ Sokol Římov VCHS  - výsledky leden – březen 2009: 
VCHS    :  Munice A   7 : 4 
VCHS    :  SKD Dobřejovice  2 : 4 
Křenovice B  :  VCHS     13: 2 
Napalm Podeřiště  :  VCHS     4 : 2 
VCHS    :  Velešín B   2 : 6 
VCHS    :  Rebels Čejkovice  0 : 7 
Flying Elephants  :  VCHS     4 : 6 
VCHS    :  Jocker PT   9 : 3 
Rychta Netolice  :  VCHS     2 : 7 
VCHS    :  Santos   5 : 2 
Medvědi Č. Bud.  :  VCHS     5 : 9  
 
Po nevydařených zápasech z počátku ledna římovský tým v závěru přece jen dosáhl pěti 
vítězství v řadě a obsadil v OP AHbK ČR konečné sedmé místo.  

7. TJ Sokol  Římov  VCHS   22 10 2 10  93 : 106 22 bodů. 
 
Více se o římovském hokejbalu máte možnost dozvědět na internetových stránkách:  
http://www.rimovske-noviny.cz/ a na webu našeho VCHS: www.hokejbalrimov.webnode.cz 
 
 
PING PONGOVÝ TURNAJ  
 
V sobotu 14. února se v sále restaurace Pod Ořechem uskutečnil turnaj ve stolním tenise. 
Zúčastnilo se celkem sedmnáct hráčů, kteří o výhodnějším nasazení do vyřazovacích utkání 
rozhodovali ve zkrácených hrách čtyř základních skupin.  

Do semifinále se probojovali Jiří a Roman Korchovi, Petr Fiala a Radek Šťastný. 
Nejlepší hru přineslo finále, ve kterém Petr Fiala porazil Jiřího Korcha. 3:1 na sety.  

Turnaj byl pořádán ve spolupráci s TJ Sokol Římov. Děkuji také (dnes již bývalé) 
pronajimatelce restaurace za ochotu a pomoc při přípravě celé akce.   

 
Více o výsledcích turnaje lze najít na: http://www.rimovskenoviny.cz/ping_pong_2009.html  

Petr Mikoláš ze Římova 
 

* * * * * * * * * * * * * * *  
SKOKSY studio spolu se Svazkem měst a obcí regionu Pomalší vydalo DVD „Šestnáct 
zastavení“ Jedná se o obrazový dokument obcí: Besednice, Doubravice, Doudleby, 
Heřmaň, Komařice, Ločenice, Mokrý Lom, Nedabyle, Netřebice, Plav, Roudné, Římov, 
Soběnov, Svatý Jan nad malší, Velešín, Vidov.  
DVD je k zakoupení v ceně 99,- Kč na Obecních úřadech a v „I“ Centrech. 

* * * * * * * * * * * * * * *  
„Valdaufinka“  Ády Školky spolu s OÚ Římov  připravuje  vydání CD „Všem přátelům“. 
Uuvedeny budou mj. nové skladby „Římovská polka“ a „Ločenický valčík“ (v prodeji od 
června ) 
 
_________________ 
Vydává OÚ Římov, PSČ 373 24, tel. 387 987 236. Registrováno pod evidenčním číslem MK ČR E 10040. 
Neprodejné. Redakce: J. Carda. Příspěvky jsou přijímány v jakékoliv formě (e-mail: evba@pf.jcu.cz).  
Otištěné příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce.  
Uzávěrka příštího čísla 24. června 2009. 
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